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Jaarverslag 2024 van de afdeling Den Helder van de ANBO-PCOB. 
 
Voorwoord van de voorzitter 
We kunnen terugkijken op een actief en gevarieerd verenigingsjaar. Het is goed om te constateren dat 

velen van u daarvan hebben geprofiteerd. Ik maak in dit voorwoord meteen gebruik van de gelegenheid 

om al onze vrijwilligers enorm te bedanken voor hun enthousiaste inzet. Want laten we vooral nooit 

vergeten dat al die vrijwillige medewerkers ervoor zorgen dat zoveel verschillende activiteiten 

georganiseerd kunnen worden.  

Het bestuur en de vrijwilligers zullen ook dit jaar hun uiterste best blijven doen om onze gezonde actieve 

vereniging te voorzien van de nodige hulpacties, creatieve activiteiten, leerzame, sportieve, leuke en 

gezellige bijeenkomsten.  

Het jaar 2024 begon landelijk spannend met een samenwerkingsverband in de vorm van een nieuwe 

fusievereniging ANBO-PCOB. Voor ons betekende dat concreet dat wij 8 nieuwe magazines 

OuderENwijzer verspreid over het jaar toegezonden kregen. 

De landelijke ANBO-PCOB heeft zich o.a. als belangenbehartiger ten doel gesteld stevig aandacht te 

schenken aan onderwerpen als koopkracht, pensioen, veiligheid, de digitale samenleving, wonen en 

gezondheid. Ze laten zich verder in al hun uitingen zien hoe belangrijk het is om ouderen te blijven 

betrekken bij de samenleving. Ze doen dat niet alleen, want vanuit de seniorencoalitie praten ze mee aan 

diverse overlegtafels. 

Wij willen als bestuur Den Helder/Julianadorp nog in gesprek met het landelijk bestuur over het verschil 

in contributiebedrag tussen een landelijk en een plaatselijk lidmaatschap. We denken dat die verschillen 

binnen onze afdeling lastig zijn uit te leggen en daardoor op onbegrip zal stuiten. We hopen daar met het 

hoofdbestuur binnenkort goede afspraken over te kunnen maken om te komen tot één contributiebeleid 

waar wij ons allemaal in kunnen vinden. Verder zullen wij ons hard blijven maken om onze plaatselijke 

autonomie te behouden. 

 We houden als afdelingsbestuur graag een vinger aan de pols, daarom vinden we het belangrijk om de 

ontwikkelingen met u te bespreken in de algemene ledenvergadering.     

Jan van der Velde, 

Voorzitter 

 
Bestuurssamenstelling.  
In 2024 bestond het bestuur uit: dhr. W. Bouw, mevr. A. Huiberts, mevr. J.K. Kodde. mevr. A. Leemans, 
dhr. J.A. van Schijndel (penningmeester), dhr. C. van der Spek, dhr. J. Stam (secretaris) en dhr. J. van 
der Velde (voorzitter).  Een belangrijk punt van aandacht is dat de huidige bestuursleden ouder worden 
en dat het zaak is zo langzamerhand op zoek te gaan naar opvolgers. Het zou mooi zijn als er wat 
jongere leden tot het bestuur zouden willen toetreden. Dat hoeft niet direct met een taak te zijn, maar 
door geleidelijk het klappen van de zweep te leren kennen is het niet direct een ramp als bestuurslid 
ermee moet stoppen. 
 
Bestuursvergaderingen.  
Het bestuur heeft in 2024 negen keer vergaderd. De vergaderingen werden alle gehouden in de 
Vredeskerk. Normaal gesproken vergadert het bestuur tien keer per jaar, maar om allerlei redenen 
viel de vergadering in maart uit. 
 
Leden  
Het aantal leden van de afdeling bleef een beetje teruglopen. Betreurenswaardig, maar het is niet 
anders. 
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Een nieuw fenomeen, als gevolg van de fusie tussen de PCOB en de ANBO met de bijbehorende 
overgangssituatie, is, dat als nieuwe leden zich landelijk hebben aangemeld, zij niet in de oude 
database van de voormalige PCOB worden bijgeschreven, maar in die van de voormalige ANBO. Dat 
blijft zo tot er landelijk een geheel nieuwe database is ontwikkeld, wat waarschijnlijk wel eind volgend 
jaar zal worden. 
Deze leden wordt gevraagd of ze met de afdeling mee willen doen. Is het antwoord ja, dan worden ze 
plaatselijk wel meegeteld, maar de contributie wordt bij hen door het landelijk bureau geïnd.  Wij 
hebben van deze leden dus geen inkomsten op plaatselijk niveau. Nieuwe leden die zich bij de afdeling 
aanmelden, komen wel in de oude PCOB-database terecht en doen automatisch mee met de afdeling. 
Bij hen wordt de contributie door ons geïnd. Financieel is e.e.a. nog wel te behappen, maar het wordt 
er allemaal niet eenvoudiger van. Gelukkig is het maar tijdelijk en zijn de aantallen waar we het hier 
over hebben nog erg klein. 
 
Tot nu toe hebben de voormalige ANBO-leden in en rond Den Helder zich niet bij de afdeling gemeld 
om mee te doen met onze afdeling. Dat ondanks een bijeenkomst hierover waarvoor zij allen werden 
uitgenodigd. Zij blijven landelijk lid, krijgen wel het magazine (per post), maar niet de Reflexief. Volgens 
het hoofdbureau zou het om ongeveer 180 leden moeten gaan, maar door privacy bepalingen weten 
wij niet wie die leden zijn. Dat zal in de toekomst anders worden.  
 
Nog weer een geheel ander verschijnsel is de overstap van voormalige PCOB-leden van de afdeling 
Anna Paulowna naar Den Helder. De reden hiervoor is dat de afdeling aldaar is opgeheven omdat er 
geen nieuwe bestuursleden waren te vinden en de oude bestuursleden er na vele jaren mee wilden 
stoppen. Het aantal overstappende leden is vooralsnog niet groot, maar de verwachting is dat er meer 
zullen volgen. Deze leden worden gewoon meegeteld. Zij krijgen het magazine per post. De Reflexieven 
krijgen zij per mail. 
 
Het aantal leden is dit jaar met 18 afgenomen, van 600 leden aan het begin van het jaar naar 582 aan 
het eind. In 2024 

- hebben we 38 nieuwe leden mogen verwelkomen, daarbij alle leden tellend die met de 
afdeling meedoen; 

- hebben 20 leden om uiteenlopende redenen bedankt; 

- zijn 36 leden overleden;  

- zijn 26 leden verhuisd binnen de gemeente zonder opzegging. 
 

Het aantal beëindigingen van het lidmaatschap is hiermee 56, waar 38 nieuwe aanmeldingen 
tegenover staan.  
 
Op 31 december was de verdeling van het aantal leden als volgt over de wijken verdeeld (met tussen 
haakjes de toe- of afname in het afgelopen jaar):  
Centrum:    132 (-5) 
Nieuw Den Helder:  109 (-6) 
De Schooten:    226 (-4) 
Julianadorp:    108 (-5) 
Buiten Den Helder:   7 (+2) 
 
Het aantal van 582 op 31 december bestond uit 336 individuele leden en 123 paren. 
 
Per 31 december was de gemiddelde leeftijd van alle leden 80,3 (+0,4) jaar. De leeftijd die het meest 
voorkomt, de modus, was 78 (+1) jaar. De mediaan was 80,0 (+-0), hetgeen wil zeggen dat de helft van 
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het aantal leden ouder is dan 80,0 jaar. Acht jaar geleden (2017) was de gemiddelde leeftijd nog 76,7, 
was de modus 71 en de mediaan 77. De leden zijn dus in die acht jaar gemiddeld zo’n 3 jaar ouder 
geworden. 
 
Lief en leed.  
De bezoeksters hebben heel veel bezoekjes afgelegd. Jarigen en huwelijksjubilarissen werden gebeld, 
meestal in de week na het feest, om een afspraak te maken. De bezoekjes waren vreugdevolle 
momenten. Uit allerlei reacties maken we dan ook op dat ze erg gewaardeerd worden. De coördinator 
wordt menigmaal opgebeld voor een bedankje en dan wordt erbij verteld dat de mensen blij zijn met 
het bezoekje. 
Helaas zijn er ook weer leden overleden. Wij weten dat niet altijd. Als wij het op tijd weten sturen we 
de nabestaanden een condoleance kaart. 
Wij gaan volgend jaar graag weer op pad. 
 
Reflexief. 
Reflexief, ons ledenblad, kwam dit jaar tien keer uit. Mevrouw M. Schelhaas is degene die het blad 
iedere keer weer in elkaar heeft gezet. De bijdragen worden haar gestuurd via het emailadres 
redactiepcobdenhelder@gmail.com .  
Mevrouw G.E. Bouw kijkt na samenstelling e.e.a. nog na voor wat betreft de data e.d. 
Ieder exemplaar van de Reflexief wordt ook op de website gezet waar het een jaar blijft staan. Vanaf 
de website is iedere Reflexief te lezen en desgewenst te downloaden. 
Nieuw is dat we binnenkort de Reflexief ook in pdf-formaat gaan versturen via de mail. Vooralsnog 
alleen bij diegenen die zo ver weg wonen dat er niet bezorgd wordt. 
 
Belastinghulp. 
Vanaf 1 maart 2024 zijn de 6 HUBA’s twee maanden druk in de weer geweest om van de ruim 200 
leden voor wie zij de aangifte inkomstenbelasting verzorgen, deze aangifte in te vullen en voor 1 mei 
te versturen. Daarnaast hielpen zij enkele leden met het verzorgen van de aangifte op papier voor 
overledenen.  
Verder hebben de HUBA’s de zorgtoeslag en de huurtoeslag voor al hun ‘cliënten’ gecontroleerd en/of 
herzien. 
 
Thuisadministratie/ Advies en administratieve hulp 
Een aantal leden maakt gebruik van deze mogelijkheid. Het kan hierbij gaan om het betalen van 
rekeningen via internetbankieren tot het ordenen van de administratie. Dit gebeurt op incidentele 
basis en soms meerdere keren per maand. 
 
Commissie reizen en excursies  
Op 20 maart hebben we een bezoek gebracht aan Kwekerij Siem Munster in de Wieringermeer. We 
werden ontvangen met koffie en gebak en middels een PowerPoint-demonstratie kregen we inzicht in 
het teeltproces van de tulp waarna er gelegenheid was de bezigheden in de bollenschuur zelf te 
bekijken. ’s-Middags brachten we een bezoekje aan het Zaans Museum. In mei stond Moddergat en de 
Theefabriek Houwerzijl op het programma. Moddergat, een heel klein dorpje, met een klein 
openluchtmuseum over de lange geschiedenis die het dorpje heeft met het water. In de Theefabriek 
genoten we van een Groninger Boerenlunch. Dit jaar waren we ingeloot voor een dagje uit met de 
Museum Plusbus en brachten we op 25 juni een bezoekje aan het Fries Museum. Deelname aan deze 
dag was gratis, alleen de lunch was voor eigen rekening. Op veler verzoek zijn we in oktober een rit 
met de stoomtrein van Hoorn naar Medemblik gaan maken en brachten we later op de middag een 
bezoekje aan het Volendams museum. Een ontzettend leuke dag! In december was er nog een Kerstreis 
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met een bezoek aan het Bakkerijmuseum in Medemblik en aan de Kerstshow in Tuincentrum 
Amsterdam Osdorp. Al met al een afwisselend programma! 
Onze meerdaagse reis ging dit jaar naar Ootmarsum. Er was ontzettend veel belangstelling voor deze 
reis en helaas was er niet voor iedereen plaats. Het werd een mooie vakantie met een afwisselend 
programma waar alle deelnemers met plezier op terugkijken. 
 
Themamiddagen  
Er zijn 9 themamiddagen gehouden op iedere 3e woensdagmiddag van de maand. Alleen in de 
maanden maart, i.v.m. de algemene ledenvergadering, in augustus i.v.m. de vakanties en de maand 
december i.v.m. de kerst, was er geen themamiddag. 
De themacommissie bestaat uit de dames C. Stam – van der Knijff, E.I. Braaf – Klingeler en A.M. Huiberts 
die beurtelings dagvoorzitter zijn en regelmatig bij elkaar komen om de onderwerpen te kiezen. 
In januari kwam Koen Westerhuis ons voorlichten over veilig internetten. Aan de hand van korte 
filmpjes waarin voorbeelden van cybercriminaliteit werd een training gehouden. Bij de drie trainingen 
hebben we met de aanwezigen veel tips en ervaringen kunnen delen, die voor iedereen waardevol 
waren. 
In februari vertelde Judith Roelofs over ‘De Groene Stek’, de stadskwekerij. Wat in 2014 begon in een 
klein kasje in Julianadorp is uitgegroeid tot een prachtige plek van 1 hectare groot vlakbij fort 
Westoever. Horecaondernemers kunnen hier producten bestellen. Maar ook particulieren kunnen hier 
groenten van het seizoen, kruiden en bloemen kopen.  En dat is zeker niet het enige doel van de tuin. 
De ‘De Groene Stek’ is ook een plek waar cliënten met verschillende beperkingen dagbesteding krijgen. 
In april hield ds. Geertje de Vries van de Protestantse Waddengemeente op Texel een lezing met als 
thema ‘afscheid’. Dit thema heeft veel kanten. Zij stond stil bij het afscheid nemen van een baan of als 
je met pensioen gaat, bij een verhuizing moet je afscheid nemen van je huis, je woonomgeving, je 
buurt. En uiteraard stond zij ook stil bij het afscheid van dierbaren, die je verliest aan de dood. 
Kleurrijk was het in mei met stadgenoot Ineke Bloemendaal en haar verhaal over het onderwijsproject 
in Uganda. Dit jaar was zij daar al voor de 14e keer geweest om te helpen het onderwijs daar te 
verbeteren. Zij heeft ons laten zien wat er in al die jaren bereikt is. 
In juni was de spreker dhr. Langereis van Verkeerscentrum Den Helder. Hij was heel lang   rijinstructeur 
en wilde eens kijken hoe het was met de verkeerskennis van onze senioren en deze zo nodig 
bijspijkeren. De meeste van onze senioren hebben het rijbewijs vele jaren geleden gehaald en 
inmiddels is de verkeerssituatie behoorlijk veranderd. Dit was een zinvolle middag. 
In juli hadden we het thema ‘Slavernij in Suriname’. Floor Johns was de spreker. Zij vertelde eerst een 
inleidend verhaal over de ligging van het land en de oorspronkelijke bevolking van Suriname. De lezing 
werd vervolgd met wat de slavernij niet alleen voor Suriname heeft betekend maar in het bijzonder 
voor de slaven.  De slaven leefden onder zeer slechte omstandigheden. Ze hadden geen rechten. 
Lijfelijke straffen waren normaal.  Na de pauze is er aandacht besteed aan de 3 marrons Baron, Bon en 
Joli Coeur. De vrijheidsstrijders voor de slaven van Suriname. 1 juli 1863 werd de slavernij in Suriname 
afgeschaft.  Floor Johns is voorzitter van de KBO en had, na overleg, ook KBO-leden uitgenodigd. Dit 
maakte dat dit een goed bezochte middag is. In de toekomst bestaat de mogelijkheid om de 
themamiddagen vaker samen met de KBO te organiseren. 
In september kwamen Jacob en Marjolein Kiefte om te vertellen over hun zendingswerk in Liberia, waar 
zij sinds 2001 actief bij betrokken zijn. Door een toenmalige zendelinge, Hermien Verhage, was Jacob 
dat jaar gevraagd om als oudste van de Evangelische Gemeente de Ambassade, mee te gaan naar 
Liberia. Dit bezoek is de aanleiding geweest tot het werk waar ze nog steeds leiding aan geven. In 2006 
hebben ze een speciale roeping ervaren om iets te doen aan het grote verschil van hun 
levensomstandigheden en die van ons in het westen. Hun doel was de missiepost van United Liberia 
Inland Church te herbouwen zodat deze post tot zegen zal zijn voor de verre omgeving. Hierbij 
streefden zij naar zelfstandigheid. 
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In oktober werden we door Sanne van den Berg- Blok voorgelicht over vitaal ouder worden. Sanne is 
epifysioloog en deskundige op gebied van voeding. Zij nam ons deze middag mee op een zwerftocht 
door onze gezondheid en gaf ons een goed beeld van wat er tegenwoordig rondom gezondheid actueel 
te vinden is. Kleine aanpassingen in onze levensstijl kunnen al grote verschillen in levenskwaliteit 
betekenen. Een goede uit- en inwendige verzorging kunnen veel kwaliteit verbeteren. Dat is wel een 
hele puzzel. Deze middag kregen we ook meer inzicht in de werkwijze van Sanne in haar praktijk als 
epifyisoloog. 
In november ging het over testamenten. Deskundig notaris Arrindell van de Notarissencombinatie Den 
Helder had heel wat informatie voor ons. Een aantal onderwerpen waren: wat te doen als je van 
mening bent dat het verstandig is dat een naaste iets gaat regelen, maar je ziet dat die ‘minder’ aan 
het worden is? Is een testament hetzelfde als een levenstestament of een uiterste wilsbeschikking? 
Kortom, zomaar wat vragen die voorbijkwamen. Het was een drukbezochte middag, wat aangaf dat dit 
onderwerp bij velen als boeiend en interessant werden ervaren. 
 
Bingo 
De bingomiddagen konden steevast rekenen op een goede opkomst. Het is heel gezellig en de winnaars 
zijn blij met de gewonnen prijzen. Deze middagen zijn ook een ontmoetingsplek geworden waar men 
elkaar helpt als het nodig is en waar heel wat afgekletst wordt. Voor de verliezers hebben we een extra 
ronde toegevoegd waar nog een kans is om met een prijs naar huis te gaan. 
 
Sjoelen ”Laat ons maar Schuiven” 
Er werd eenmaal in de maand een sjoelmiddag gehouden. Deze was altijd op een dinsdagmiddag van 
14.00 uur tot 16.00 uur. Vanaf januari vond het sjoelen in de Vredeskerk plaats omdat de Draaikolk te 
duur werd.  
De kosten voor deelname waren € 5,--, inclusief koffie/thee en een kleine loterij.  
We speelden 8 spellen, en wisselden iedere keer naar de volgende bak.  
Met 2 sjoelers aan een bak hoef je niet lang te wachten, en ben je lekker actief op deze middag. 
Het komend jaar gaan we hier gewoon mee door. Opgeven voor de sjoelmiddag is niet nodig, we zien 
wel wie er komen.  
Het is een hele gezellige ontspannende middag met een inmiddels hechte groep.  
De data staan altijd in de Reflexief en op de website van de ANBO-PCOB. 
 
Wandelclub “Weer of geen Weer”  
Het hele jaar door werd er iedere dinsdagmorgen gewandeld. De starttijd was altijd exact 9.30. De 
wandeling duurde als regel ongeveer een uur zodat we om 10.30 weer terug waren bij het startpunt.  
Hierna dronken we koffie en dat was altijd heel gezellig en erg goed voor de sociale contacten.  
Het komende jaar gaan we hier gewoon mee door. Het tempo is voor iedereen te doen en de afstand 
ligt tussen de 4 en 5 kilometer. De wandeling gaat ook altijd door, daarom doet de naam "Weer of geen 
Weer" zijn naam eer aan. 
De start is iedere week op een andere locatie, dus het is niet altijd hetzelfde rondje.  
Opgeven is niet nodig; we starten precies op tijd en zien dan wel wie er mee lopen.  
De startplaatsen staan ook iedere maand in de Reflexief vermeld en ook te vinden op de website van 
de ANBO-PCOB, 
 
High tea en lunch 
Met een grote groep hebben we geluncht in Storm aan Zee. Het was erg gezellig om samen op 
restaurant te gaan. De lunch was smakelijk en goed verzorgd. In het najaar was er weer een High Tea 
in de Vredeskerk. Met 25 personen zaten we aan mooi gedekte tafels en hebben we genoten van alle 
lekkernijen. Het is best een organisatie om alles smaakvol en verzorgd op de tafels te krijgen maar ook 
deze keer was er weer voldoende hulp om dit mogelijk te maken.  
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Leeskring: "Leesliefde" 
Dit jaar is een leeskring van start gegaan. Die bestaat uit 6 dames, die om de 6 weken samenkomen om 
een gelezen boek te bespreken. Deze eerste kring is "vol", maar een nieuwe kring is altijd mogelijk. 
Belangstellenden worden verwezen naar de website onder ‘activiteiten’. 
 
Kerststukjes maken 
Op 13 december was er een creatieve middag waarop Kersstukjes gemaakt konden worden. We 
proberen elk jaar een afwisselend aanbod van kerstspulletjes te hebben. Vorig jaar waren dat 
kerstballen met lichtjes erin en dit jaar waren er vogeltjes in verschillende kleuren en maten. Met volop 
verschillende groene takken kon men een mooie creatie maken. Er was koffie en kerstbrood en het 
werd een leuke middag. 
 
Kerstviering 
Aan onze kerstviering werd medewerking verleend door het koor Revival en de Muziekgroep van het 
Leger des Heils Den Helder. Mevr. F.A. Sparnaaij vertelde een prachtig verhaal. In zijn overdenking ging 
dhr. A. Heuvelman in op de huidige onrustige wereldsituatie. Het lijkt zo ver weg maar komt steeds 
dichterbij. Door dicht bij huis de vrede te bewaren is een begin naar een betere samenleving. De 
Kerstviering werd druk bezocht en de bezoekers werden ontvangen met een kopje koffie/thee en een 
kerstkransje. In de pauze was er een hapje en een drankje. De bezoekers hebben volop genoten van 
het koor, de muziekgroep van het Leger des Heils en de samenzang. Op de beamer kon men meelezen 
met de tekst en meezingen. Het Ere zij God klonk prachtig met zoveel stemmen en de begeleiding van 
Jacob op het orgel.  
Het was een mooie Kerstviering! 
 
Vrijwillige Ouderen Adviseurs (VOA’S) 
Het werk van de VOA’s  bestaat vooral uit het helpen met het invullen van de verschillende formulieren 
die men ontvangt van instanties. Digitalisering is onontkoombaar, maar niet iedereen is digitaal vaardig 
en het lijkt erop dat hier onvoldoende rekening mee gehouden wordt. Telefonische bereikbaarheid van 
instanties is vaak niet optimaal en er moeten nogal wat stappen gezet worden om de juiste afdeling te 
spreken te krijgen. Sommige senioren worden hier nerveus van of komen er helemaal niet uit en dan 
is het goed dat zij weten dat wij een helpende hand kunnen bieden. 
 
LSBO  
Het afgelopen jaar heeft het 20-jarig jubileum van de Seniorenbeurs Den Helder voor een groot deel 
de agenda bepaald. Een beurs die dit jaar al 20 jaar op belangstelling van de senioren van Den Helder 
kan rekenen laat je niet zomaar voorbijgaan. Uiteindelijk is besloten het duo De Polkadots en het koor 
Flamboyant uit te nodigen een optreden te verzorgen en Jan Plomp te vragen een demonstratie Tai 
Chi te geven. Een terechte keus want het publiek wist onze keuze te waarderen. Verder was er een 
loterij met verdeeld over de dag 3 x een trekking met als prijs een bloemenarrangement van Suus 
Geluk. Terugkijkend kunnen we niets anders zeggen dat de beurs een groot succes was met veel 
bezoekers die door wind en regen de beurs wisten te vinden. 
Naast de beurs hebben we in juli een informatiemiddag georganiseerd. Het gedeelte voor de pauze 
werd verzorgd door Humanitas die met een powerpointdemonstratie hun diensten onder de aandacht 
brachten. Het gedeelte na de pauze werd ingevuld door dhr. Wasch van de brandweer Noord-Holland 
Noord met een presentatie over Veiligheid in en om het huis. Het was een informatieve middag met 
veel bezoekers. 
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Hulpdienst.   
Het afgelopen jaar heeft de hulpdienst weer verschillende mensen kunnen helpen met verschillende 
werkzaamheden. Helaas heeft ook dit jaar nog niemand zich gemeld om het team te versterken. Maar 
als de ANBO-PCOB de hulp in de toekomst deze hulp wil blijven bieden, is het echt nodig dat er leden 
opstaan met een beetje technisch inzicht of andere kwaliteiten om zich te melden voor de hulpdienst. 
Het voorziet duidelijk in een behoefte en de mensen die we kunnen helpen zijn dankbaar voor wat wij 
voor hen kunnen doen. 
 
PCOB-autodienst.   
Er werd zo nu en dan gereden, maar de vraag naar deze dienst is niet heel groot. Het afgelopen jaar 
was dhr. H. Breeuwer de Coördinator. 
 
ANBO-PCOB-computerhulp.   
Een flink aantal mensen heeft weer de hulp ingeroepen van dhr. G. de Weerd in verband met 
computerprobleempjes. In totaal is hij door 19 personen één keer of vaker benaderd voor hulp en is 
hij daarbij 29 keer op bezoek geweest. Het koste hem zo’n 42 uur. 
Voor de meeste vragen is een oplossing gevonden; bij enkele vragen is alleen advies gegeven voor een 
mogelijk vervolg of was een oplossing niet mogelijk. 
Het aantal verschillende personen dat vorig jaar om hulp vroeg was 28 waarbij 48 bezoekjes werden 
afgelegd en 10 keer per telefoon/mail hulp werd geboden; de tijdsbesteding bedroeg toen 82 uur.  
In 2024 was het dus aanmerkelijk minder dan in 2023. 
 
Bezorgdienst 
De Reflexief en het magazine kwamen tien keer uit en zijn zonder onderbreking gewoon bezorgd door 
een aantal van onze vrijwilligers. Er zijn wat mutaties geweest bij deze groep, maar zonder al te veel 
problemen. De leden van de voormalige ANBO (wij weten niet wie dat zijn) krijgen het magazine per 
post toegestuurd. Dat vragen wij momenteel ook aan voor leden aan die zover weg wonen dat we er 
niet bezorgen. Deze leden krijgen uiteraard niet de Reflexief in de bus. Er wordt aan gewerkt om deze 
per mail in pdf-formaat te versturen. Mogelijk breidt zich dat in de komende tijd nog wat uit. 
 
Website 
Aan de website zijn geen nieuwe onderdelen toegevoegd. Ze wordt niet zo heel vaak geraadpleegd. 
Niettemin is het voor sommigen belangrijk om even te kunnen kijken wat er te doen is en wanneer.  
Vanwege de fusie moet de URL gewijzigd worden. Van pcobdenhelder.nl naar bijvoorbeeld  
anbo-pcob-denhelder.nl. Maar dat vraagt het opzeggen van het huidige abonnement en het starten 
van een nieuwe. Dan kan gelijk de serverruimte wat vergroot worden. Die is momenteel wel heel klein. 
Helaas gaan daarmee zeer waarschijnlijk ook de kosten omhoog. Om die reden is het nog niet gebeurd. 
Het emailadres is wel aangepast naar anbo-pcob.denhelder@outlook.com.  Dat kon eenvoudig door 
een alias aan te maken en vervolgens het primaire emailaders te wijzigen in het nieuwe. Het oude 
emailadres blijft voorlopig nog even werken. 
De webserver heeft weinig ruimte voor bestanden en foto’s. Daarom is het aantal Reflexieven op de 
website beperkt en moeten ook de foto’s wat bestandsgrootte betreft worden verkleind. 
Wanneer er een nieuw abonnement is afgesloten zal dit zeker verbeteren. 
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Financieel jaarverslag 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

2023 2024 2023 2024

Liquide middelen: Eigen Vermogen 16.903,89€     14.835,08€     

Kas 53,72€                2,97€                  Voorzieningen 5.368,53€       5.258,53€       

2.037,98€          1.847,64€         31,74€             -€                 

20.418,03€       19.142,31€       247,50€           1.076,50€       

2.145,84€          1.449,33€         3.158,20€       3.972,37€       

1.012,36€          2.523,04€         181,40€           181,40€           

223,33€             345,59€             

-€                    13,00€               

25.891,26€       25.323,88€       25.891,26€     25.323,88€     

Resultaat Begroting Resultaat Begroting

2024 2025 2024 2025

KOSTEN: OPBRENGSTEN:

Afdracht PCOB 13.382,53€       13.410,00€       Contributies 16.652,50€     18.150,00€     

1.168,34€          1.300,00€         219,80€           200,00€           

Zaalhuur 1.450,00€          1.450,00€         Overige inkomsten 356,54€           350,00€           

-€                    -€                    700,00€           650,00€           

2.410,23€          2.400,00€         

Voorlichting/PR 146,62€             200,00€             2.068,81€       860,00€           

Administratiekosten 292,51€             300,00€             

Algemene kosten -€                    -€                    

872,42€             900,00€             

275,00€             250,00€             

-€                    

19.997,65€       20.210,00€       19.997,65€     20.210,00€     

Negatief Resultaat

Advertenties

       B A L A N S   P E R   3 1   D E C E M B E R  2 0 2 4

Ledenbijeenkomsten

Vergaderkosten

Vorderingen

Vooruit bet. Bedragen

Reflexief

Rabo-rek.courant.

Rabo spaarrekening

Oninbare bedragen

Lief en Leed

B E  G R O T I N G    2 0 2 5

Kortl. Schulden

Vooruitontv. bedr.

Voorz. Reiscomm.

     R E S U L T A T E N R E K E N I N G      2 0 2 4    en 

Rabo- Reiscommissie

Voorziening BingoRabo-Reiscomm.Spaar

Giften/donaties


